
Title (en)
Terrestrial mass connector

Title (de)
Erdleitungsbride

Title (fr)
Connecteur de mise à la terre

Publication
EP 1398850 A1 20040317 (DE)

Application
EP 02405770 A 20020905

Priority
EP 02405770 A 20020905

Abstract (en)
The grounding clamp has a carrier element (5 which is electrically conductive and adapted to be fastened to a tube (2). A clamp element (6) is
provided to clamp an earth wire (3) to the carrier element using a clamp device (7). The clamp element (6) is a plate which rotates about the axis
of a clamp bolt (7). For longitudinal clamping, the plate forms two through passages with the upper surfaces of the carrier element and forms two
different through connections for a transverse clamping.

Abstract (de)
Die Erdleitungsbride weist ein Tragelement (5, 21) auf, das elektrisch leitend ausgebildet und auf einem Rohr (2) zu befestigen ist. Mit einem
Klemmelement (6, 22) ist wenigstens ein Erddraht (3, 4, 16) auf dem Tragelement (5, 21) mittels wenigstens einer Klemmvorrichtung (7, 8)
festklemmbar. Das Klemmelement (6, 22) ist eine um die Achse eines Klemmbolzens (7) drehbare Platte, die mit einer Oberseite des Tragelementes
(5, 21) zwei Durchgänge (A, B) für eine Längsbeschaltung und zwei Durchgänge (C, D) für eine Querbeschaltung bildet. Durch einfaches
Schwenken des Klemmelementes (6, 22) kann wahlweise längs- oder querbeschaltet werden. <IMAGE>
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